
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 4. april 2023
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 17:00
Sted: Hos LG

Tilstede: Martin Almosetoft (MA, formand), Lars Jakobsen (LJ, kasserer), Lars Grupe (LG,
medlem), Simon Hoff Kunze (SHK, sekretær)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Møns Bank
Foreningskonto 399.943,67
Vejfondskonto 219.325,07
Bådebrolaug 80.667,50

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
Udførelse af høslæt har været i udbud og bestyrelsen har modtaget tilbud.
Det er bestyrelsens vurdering, at det vil være mest gavnligt for
grundejerforeningen selv at modtage landbrugsstøtte og herefter betale for
høslæt.

3. Nyt fra Pumpelauget
Intet nyt.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Der har været afholdt bestyrelsesmøde i fællesudvalget d. 1. april, referatet er
endnu ikke tilgængeligt.
Digeluget oplyste på mødet at man er opmærksom på at der er sket skader
på fællearealer flere steder i forbindelse med digets udførelse. Digelauget
hører meget gerne om hvor der er opstået skader og de vil blive udbedret når
jorden er mere tør.
Det er bestyrelsens opfattelse, at det er bestyrelsens ansvar udelukkende at
varetage kommunikation med digelauget i forhold til anlægning af diget og
udbedring af skader der vedrører fællesarealerne.
Der afholdes igen i år triatlon d. 3. juni, ruten er den samme som sidste år.

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/


5. Nyt fra Digelauget
Der henvises til laugets egen hjemmeside - www.enødigelaug.dk/
Bestyrelsen har rettet henvendelse til digelaugets formand vedrørende
udbedring af skader i forbindelse med projektets udførelse og formanden har
meddelt, at de arbejder på et svar i samarbejde med entreprenøren.
På opfordring af Det Grønne Udvalg vil bestyrelsen gerne støtte op om, at der
afholdes dialogmøde med Digelauget.

ØVRIGE SAGER

1. GF 2023
Bestyrelsen har færdiggjort indkaldelse mv. til GF 2023.

2. Ordensreglement og Vedtægter
Bestyrelsen fremsætter forslag til nyt ordensreglement og vedtægter til
generalforsamlingen.

3. Trafiktælling
Bestyrelsen fremsætter forslag til generalforsamlingen i forhold til, om der skal
arbejdes videre med forslag til fartdæmpende foranstaltninger.

4. Henvendelse fra R75
Der stod skrevet i sidste referat, at der var modtaget en henvendelse fra R75
vedr. afvanding ved R73-80. Vi er af R75 blevet gjort opmærksomme på, at
henvendelsen ikke var derfra. Den oprindelige henvendelse var fra R73.
Der bliver arbejdet på en afhøvling af rabatten ved R73.

5. Henvendelse fra R181 angående diget
Bestyrelsen henviser til faste orienteringssager punkt nr. 4.

NÆSTE MØDE

Søndag d. 21. maj kl. 13 hos MA.

https://www.xn--endigelaug-1cb.dk/

